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Elektrische voertuigen  –  Beleid

Het gebruik van elektrische voertuigen wordt
steeds actiever gepromoot bij overheid, b e d r i j v e n
en particulieren.

In alle regeringsverklaringen heeft de kwaliteit van
het leven een prominente plaats gekregen. Ook het
Vlaams regeerakkoord heeft de kwaliteit van het
leven als leidmotief. Mobiliteit en de kwaliteit van
het leven zijn onlosmakelijk met elkaar verbonden.
Het Vlaamse mobiliteitsplan wil niet enkel oplos-
singen brengen voor de mobiliteit, maar ook voor
de milieuhinder door het verkeer, zodat de leef-
baarheid van steden en dorpen toeneemt.

Het gebruik van elektrische voertuigen  –  die hun
nut al hebben bewezen in andere landen, zoals Ita-
l i ë , Fr a n k r i j k , Zwitserland en Finland  –  komt heel
goed tegemoet aan deze doelstellingen. Een over-
heid die zelf het voorbeeld geeft, kan op waarde-
ring rekenen van de burger. De Vlaamse overheid
mag hierin niet achterblijven.

1. Welke plaats heeft de promotie van elektrische
voertuigen (wagens, s c o o t e r s, bestelwagens) in
het beleid in het kader van het werken aan een
meer leefbare omgeving ?

2. Heeft de minister reeds overwogen om elektri-
sche voertuigen te doen gebruiken binnen de
diensten van zijn/haar departement ?

3. Heeft de minister reeds overwogen om elektri-
sche voertuigen te doen gebruiken binnen de
diensten van zijn/haar kabinet ?

4. Welke concrete initiatieven heeft hij/zij geno-
men of gepland om het gebruik van elektrische
voertuigen te bevorderen ?

N.B. Deze vraag werd gesteld aan alle ministers.

Antwoord

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt
door de heer Johan Sauwens, Vlaams minister van
Binnenlandse Zaken, Ambtenarenzaken en Sport.

( G e c o ö rd i n e e rd antwoord : Bulletin van Vragen en
A n t w o o rden nr. 3 van 19 november 1999, b l z . 114  –
red.)


